
Page | 1  

 

    ROMÂNIA 
JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 
       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str.1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 
     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi 25 aprilie 2024 în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huşi, convocată conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.358 din 

19.04.2024 

 
          Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.358 din 19.04.2024   a fost 

convocat  în  ședință ordinară  Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de  25 

aprilie 2024 , ora  15,00, la sala nr.20 din incinta Primariei municipiului Husi. 

          La şedinţa participă : ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi, jr.Monica 

Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși. 

          Ca invitaţi la şedinţa participă : d-na Filote Irina – sef Serviciu Administratie 

Publica Locala, d-na ec.Corozel Daniela sef Serviciu ITL, d-na ec.Dănilă Elena - sef 

Serviciu buget-contabilitate, d-nul.ing.Ailenei Marius – arhitect sef, ing.Dumăscu 

Emanoel - șef Serviciu  Tehnic, d-na ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu  Managementul 

Proiectelor Europene, d-na Bahnariu Liliana – Comp.Resurse Umane, ing.Nechifor Florin 

– Serviciu Tehnic, ing.Mircea Claudiu, ec.Zaharia Costel – Comp.administrarea 

domeniului public si privat, ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest 

SRL Husi,dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal”Dimitrie Castroian” 

Husi. 

          La ședință CL  Husi din data de  25 aprilie  2024   au participat  reprez. presa 

locală.  

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data de  

19.04.2024  a Dispozitiei nr.358 din 19.04.2024. 

          Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu, face prezența  

constatând că din totalul de 18 consilieri in functie,  sunt prezenţi la şedinţa un număr de 

15 consilieri locali, din care:  14 consilieri  locali sunt prezenti fizic in sala de sedinta, din 

care 1 consilier local ( d-l Romila Claudiu) este prezent  folosind o platforma online de 

videoconferinta, 1 consilier local lipseste  nemotivat ( d-nul Blănariu Victor). Incearcă să 

se conecteze la plaforma online de videoconferinta  d-nul consilier Popa Cristinel și d-na 

consilier Patrașcu Luiza. 

 

         Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile ( luna februarie 2024 , 
luna martie 2024, luna aprilie 2024) a fost ales  domnul  consilier FOCIA ALEXANDRU. 
 

 

_________________________ 

▪ consilier local Patrașcu Luiza – vezi pag.nr.9 din pv.sed.CL 25.04.2024 

▪ consilier local Popa Cristinel – vezi pag.nr. 9 din pv.sed.CL 25.04.2024 
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           Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu: Se constată că şedinţa este 

legal constituită.Pentru inceput  supun aprobarii : 

1. Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de   28  martie 2024. 

           Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu întreabă dacă sunt 

modificări sau completări de adus în conţinutul  procesului  verbal  încheiat în cadrul ședinței 

ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din  28 martie 2024 ? Nefiind nici un fel de 

obiectiuni sau completari,  supune  la vot continutul procesului  verbal încheiat  în cadrul  

ședinței  ordinare  a Consiliului Local al municipiului Huși  din 28 martie 2024 .Cine este 

pentru), împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.  

        Doamna consilier Rotariu Nicoleta: Eu mă abțin deoarece nu am fost prezentă la ședință. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza 
absent 

(incearca sa se conecteze la  platforma online de 

videoconferinta) 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 

absent 

(incearca sa se conecteze la  platforma online de 

videoconferinta) 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
(motiveaza ca nu a 

fost prezenta la 

sedinta din 

28.03.2024) 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

         Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu: Procesul  verbal încheiat 

în cadrul ședinței  ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din  25 aprilie 2024   a 

fost adoptat  cu  14  voturi pentru), 1 abținere) – doamna consilier Rotariu Nicoleta (motiveaza 

ca nu a fost prezenta la sedinta din 28.03.2024) 
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        Secretarul general al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu : Avand in vedere ca a fost   

desemnat presedinte pentru aceasta lună, dau cuvantul domnului   consilier  Focia Alexandru. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru : Buna ziua, sarut-mâna! Ordinea 

de zi care a fost comunicata tuturor consilierilor locali conform Dispozitiei de convocare. Supun 

la vot ordinea de zi .Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ?  Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”.   

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza 
absent 

(incearca sa se conecteze la  platforma online de 

videoconferinta) 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 

absent 

(incearca sa se conecteze la  platforma online de 

videoconferinta) 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

         Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu: Ordinea de zi a fost 

aprobată   cu  15  voturi pentru). 

 

           Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru   : Ordinea de zi  

a fost aprobată cu 15  voturi  pentru). 
 

   Ordinea de zi are urmatorul continut :     
 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din data de  28 martie 2024. 
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2. Proiect de hotărâre nr.201 din 18.04.2024 privind aprobarea bugetului 

actualizat proiectului “Renovare energetică moderată a clădirii Creşa  

municipală Huşi” urmare a aprobarii Proiectului tehnic si a indicatorilor 

tehnico-economici, în vederea implementării proiectului, accesat în cadrul 

apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, Componenta 5 - Valul 

Renovării, – inițiator primarul municipiului Huși. 

 
3. Proiect de hotărâre nr.204 din 18.04.2024 privind  alocarea sumei de  

123.392,01 lei cu TVA, necesara pentru reparatii curente in cadrul Cantinei 

de Ajutor Social din municipiul  Husi– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

4. Proiect de hotărâre nr.210  din 18.04.2024 privind  aprobarea acordarii 

despagubirilor cofinantatorilor conductei de distributie de gaze naturale 

situata in in Husi, str.Mihail Sadoveanu, nr.1 jud.Vaslui, in suma de  451,10 

lei cu TVA inclus, reprezentand cota-parte la investitia privind realizrea 

conductei de distributie gaze naturale, a carei plata este necesara pentru 

racordarea cladirii Cresa care face obiectul proiectului “ Construire cresa, 

str.Mihail Sadoveanu, nr.1, municipiul Husi“– inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

5. Proiect de hotărâre nr.214  din 18.04.2024 privind aprobarea casarii a 

mijloacelor fixe si obiectelor  de inventar pe anul 2023  preluate de S.C. 

ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. – HUSI  in baza contractului de 

delegare a gestiunii serviciilor de salubrizare  prin concesiune  nr. 9598 din 

01.04.2011 – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

6. Proiect de hotărâre nr.211 din 18.04.2024 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 80509 în 2 loturi distincte, teren apartinand 

domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 3– inițiator 

primarul municipiului Huși. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.212 din 18.04.2024 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 80177 în 4 loturi distincte, teren apartinand 

domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 2– inițiator 

primarul municipiului Huși. – vezi pag.nr.17,nr.21 din pv.sed.CL din 

25.04.2024 

 

8. Proiect de hotărâre nr.213 din 18.04.2024 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 71488 în 2  loturi distincte, teren apartinand 

domeniului privat al Municipiului Husi, situat pe str.Calea Basarabiei, 

nr.103– inițiator primarul municipiului Huși.  

 



Page | 5  

 

9. Proiect de hotărâre nr.216 din 18.04.2024 privind  atribuirea  cu titlu 

gratuit  a  unui   lot   de teren   în suprafaţa de  250 mp, situat în intravilanul 

municipiului Huşi, strada Doctor Inginer Ioan Neamtu nr.51 , pentru 

construirea   unei   locuinţe proprietate personală conform Legii nr. 15/2003 

privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei  locuinţe proprietate 

personală, domnului  Ostafe Aurel-Teodor , precum și constituirea dreptului 

de superficie cu titlu gratuit – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

10. Proiect de hotărâre nr.217 din 18.04.2024 privind aprobarea prelungirii 

duratei contractelor de inchiriere care au ca obiect locuintele din fondul 

locative de stat, proprietatea municipiului Husi care apartin domeniului 

privat al municipiului Husi– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

11. Proiect de hotărâre nr.202 din 18.04.2024 privind aprobarea prelungirii 

duratei contractelor de închiriere, avand ca obiect doua terenuri apartinand 

domeniului privat al municipiului Husi – inițiator primarul municipiului 

Huși. 

 

12. Proiect de hotărâre nr.215  din 18.04.2024 privind aprobarea prelungirii 

duratei contractului de concesiune nr.30903 din 20.12.2004, incheiat cu 

Cabinetul Medical Individual dr. Tirdea-Postelnicu Rodica, pentru spatiul 

cabinetului medical individual, situate in incinta imobilului “Dispensar 

medical nr.1” din B-dul 1 Mai nr.4, bl.25, parter, in suprafata totala de 57,24 

mp, apartinand domeniului privat al municipiului Husi. 

 

13. Proiect de hotărâre nr.209  din 18.04.2024 privind aprobarea schimbării 

titularului contractului de închiriere nr. 4916 din 12.04.2000, al imobilului 

situat în municipiul Huşi, str.Mihail Kogalniceanu, nr.3, bl.11, sc.B, et.2, 

ap.24, prin inlocuirea partii contractante Ciocinta Costel  cu Ciocinta 

Lucica– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

14. Proiect de hotărâre nr.205  din 18.04.2024 privind  aprobarea  vânzării 

unei locuinte tip A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat prin 

H.C.L. nr.102/23.03.2023 , modificata prin H.C.L.nr.191 din 27.04.2023, 

catre doamna  Popescu Daniela, titulara contractului de inchiriere nr.26618 

din 01.11.2005– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

15. Proiect de hotărâre nr.206  din 18.04.2024 privind aprobarea închirierii 

prin licitaţie publică a unui spatiu,  in suprafata de  24,00 mp, situat in Hala 

de carne si lapte, apartinand Centrului Public de Desfacere Husi, aflat  pe 

str.Piata Victoriei, nr.11, apartinand domeniului public al Municipiului Husi, 

aflate in proprietatea municipiului Husi . 
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16. Proiect de hotărâre nr.208  din 18.04.2024 privind emiterea unui aviz de 

principiu în vederea vânzării prin licitatie publica a imobilului – teren, in 

suprafata de 315 mp , situat pe str. Husi- Voloseni, nr. 3A,  aparținând 

domeniului privat al municipiului Huşi– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

17. Proiect de hotărâre nr.207  din 18.04.2024 privind emiterea unui aviz de 

principiu în vederea vânzării prin licitatie publica a imobilului – teren, in 

suprafata de 309 mp, situat pe str. Husi- Voloseni, nr.1 C,  aparținând 

domeniului privat al municipiului Huşi– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

18. Proiect de hotărâre nr.220  din 19.04.2024 privind aprobarea  

concesionării   prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de  241  mp, 

aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat în proprietatea 

municipiului Huşi , situat pe strada Husi-Voloseni,  nr. 1D – inițiator 

primarul municipiulu Huși. 

 

19. Proiect de hotărâre nr.218 din 18.04.2024 privind aprobarea rezultatului 

evaluarii anuale a managementului la Casa de Cultura “Alexandru Giugaru” 

Husi– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

20. Proiect de hotărâre nr.219 din 18.04.2024 privind aprobarea rezultatului 

evaluarii anuale a managementuluila Biblioteca Municipala  “Mihai Ralea” Husi 

– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

21. Proiect de hotărâre nr.225  din 19.04.2024 privind aprobarea executiei 

bugetului local,  bugetului  institutiilor publice finantate integral sau partial din 

venituri proprii si subventii,  bugetului creditelor interne si bugetului fondurilor 

externe nerambursabile incheiata la data de 31.12.2023– inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

22. Proiect de hotărâre nr.222  din 19.04.2024 privind rectificarea bugetului local 

etapa aprilie  2024– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

23. Proiect de hotărâre nr.223  din 19.04.2024 privind rectificarea bugetului de 

venituri si cheltuieli al institutiilor publice finantate  integral sau partial din 

venituri proprii   - etapa aprilie  2024– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

24. Proiect de hotărâre nr.221  din 19.04.2024 privind  declararea de utilitate 

publica si interes local a obiectivului de investitii ”Realizarea unui parc de 

panouri fotovoltaice in municipiul Husi, judetul Vaslui” accesat pentru 

finantare in cadrul „Programului-cheie 1” Surse regenerabile de energie și 

stocarea energiei din Fondul pentru Modernizare - Sprijinirea investiţiilor în 

noi capacităţi de producere a energiei electrice produsă din surse 
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regenerabile pentru autoconsum pentru entități publice si aprobarea 

solicitarii de scoatere din circuitul agricol a terenului in suprafata de 70.000 

mp, proprietatea municipiului Husi, identificat in T.46, P.3979, nr.cadastral 

72159, U.A.T. Huși– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

25. Proiect de hotărâre nr.224  din 19.04.2024 privind declararea unui teren 

situat în intravilanul municipiului Huşi ca bun de uz şi de interes public 

local– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

26. Proiect de hotărâre nr.227  din 19.04.2024 privind alocarea sumei de 

60.939,13 lei cu TVA necesara pentru lucrari de reparatii si reamenajare a 

locului de joaca din cadrul parcului “Cuza Voda” din municipiul Husi – 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 
27. Solicitarea unui grup  de medici din cadrul Spitalului Municipal „D.Castroian” 

Husi, inregistrata la Primaria municipiului Husi la nr. 10734 din 04.04.2024 , in 

vederea revocarii domnului Bobârnat Radu din funcția de membru al Consiliului 

de Administație al Spitalului si numirii unui alt reprezentant al Consiliului Local 

Husi. 

 

28. Diverse. 
 

   Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 

 
1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din data de  28 martie 2024.A fost adoptat cu 14 voturi 

pentru), 1 abținere). 
          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Inainte de a trece la discutarea 

ordine de zi,  solicit  comisiilor  de specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele de hotarare 

inscrise  pe ordinea de zi a sedintei CL Husi  din  25  aprilie   2024  , daca se poate?  

           Domnul consilier  Focia Alexandru : Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, pentru 

administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 

cetăţeneşti – exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.  

            Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan  : Din partea Comisiei  de studii, prognoze şi 

programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ - exista  avize 

favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare. 

           Doamna  consilier Toma Cătălina Tania : Din partea Comisiei pentru amenajarea 

teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea 

lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – exista avize favorabile 

pentru toate proiectele de hotarare.   

           Doamna  consilier Matei Gabriela: Din partea Comisiei  pentru învăţământ, culte,cultură, 

tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie - exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare.   

          Domnul   consilier Matei Ionel  : Din partea Comisiei  pentru agricultură, cadastru, fond 

funciar, protecţia mediului înconjurător –  exista avize favorabile pentru toate proiectele de 

hotarare. 
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         Doamna  consilier Toma Cătălina Tania: Din partea Comisiei de comunicare, integrare 

europeana, relatii cu alte consilii locale sau organisme  similare, relatii externe–  exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru: Va multumesc! : Inteleg ca 

sunt niste defectiuni tehnice, colegii consilieri incearca sa se conecteze, dar continuam sedinta! 

 

2. Proiect de hotărâre nr.201 din 18.04.2024 privind aprobarea bugetului 

actualizat proiectului “Renovare energetică moderată a clădirii Creşa  

municipală Huşi” urmare a aprobarii Proiectului tehnic si a indicatorilor 

tehnico-economici, în vederea implementării proiectului, accesat în cadrul 

apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, Componenta 5 - Valul 

Renovării, – inițiator primarul municipiului Huși. 
     Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau organisme 

similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 
        Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza 
absent 

(incearca sa se conecteze la  platforma online de 

videoconferinta) 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 
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14.  Popa Cristinel 

absent 

(incearca sa se conecteze la  platforma online de 

videoconferinta) 

15.  
Romila Claudiu  

nu si-a exprimat votul,  

nu era conectat la  platforma online de 

videoconferinta 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  14  voturi  pentru). Domnul consilier local Romila Claudiu nu si-a exprimat votul, 

nu era conectat la  platforma online de videoconferinta. 

 
3. Proiect de hotărâre nr.204 din 18.04.2024 privind  alocarea sumei de  

123.392,01 lei cu TVA, necesara pentru reparatii curente in cadrul 

Cantinei de Ajutor Social din municipiul  Husi– inițiator primarul 

municipiului Huși. 
     Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

 

❖ Intra in sala de sedinta doamna consilier local  Patrașcu Luiza.  

❖ S-au conectat la platforma online de videoconferinta domnii consilieri 

locali  Popa Cristinel și  Romila Claudiu.  

          Sunt prezenti la sedinta un număr de 17 consilieri locali. 

 
       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Da, va rog, doamna consilier Popa Cătălina Eugenia! 

       Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “La acest proiect de hotarare, in primul rand, nu 

este anexat documentatul care genereaza sau conduce la generarea acestui proiect de hotarare, 

este vorba despre procesul verbal  nr.49 din 28.03.2024. Dar pe langa asta, vreau sa mai ridic o 

problema, si am sa o repet pana cand o sa se rezolve. Vad ca se da prioritate altor proiecte , ca 

vezi-Doamne, a intervenit nu stiu ce corp de control, sau stiu eu cine, si a stabilit  ceva, nu vedem 

ce s-a stabilit, dar suma se prinde si in buget, se initiaza si proiectul de hotarare in “doi timpi si 

trei miscari “, in schimb exista Gradinita nr.10, care de ani de zile ne rugam sa alocati bani si 

pentru gardul ala care este o nenorocire, si pentru spatiul de la Gradinita nr.4, care de asemenea 

este un pericol de accidentare pentru copii, dar pentru asta nu se gasesc bani !? Din punctul meu 

de vedere, nu stiu ce o sa faca colegii , dar eu am sa ma abțin la toate aceste proiecte de hotarare 

care apar peste noapte, atata timp cat este ignorat, si copiii aceea sunt tot ai Husului, si pericolul 

este poate mult mai mare pentru niste copiii sa se accidenteze, si sa sufere, decat pentru niste 

persoane care vin si  primesc o masa, sau nu stiu ce primesc acolo, eu nu zic ca nu se poate 
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rezolva si aceasta problema, dar ahideti sa rezolvam si problemele acelea pentru care exista 

solicitari si argumente  suficiente.Multumesc!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Apropo de chestiunea aceasta, domnule primar, ati 

primit o solicitare de la Gradinita nr.10, stiu ca o sa ziceti ca am un interes personal acolo, ca si 

cum ar fi Gradinita mea de acasa, ca si cum ar fi copiii mei, acolo cunosc mai bine situatia pentru 

ca sunt informat mai din timp, sunt multe referate si probleme  si de la alte gradinite, sau de la 

alte scoli, pe care dvs. nu le mai aduceti la cunostinta Consiliului Local.Sunt foarte multe!” 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Corect, asa este, sunt lucruri care tin de 

administratie!” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: „Le tineti acolo, undeva intr-un sertar, pe care o sa le 

gasim la un moment dat.Ati primit o interpelare si ati fost intrebat daca intra in reabilitarea 

energetica acuma , in perioada urmatoare, si daca nu intra, sa dati un raspuns cu privire la Planul 

pe care vi l-au transmis pentru perioada de vara, pentru ca parintii solicita sa li se spuna daca 

Gradinita va avea activitate si in perioada de vara.Cat este sa spuneti, domnule, nu pot  in 

reabilitare energetica, o sa facem  in alta parte acest Plan de vara pentru gradinite, ca sa stie si 

parintii despre ce este vorba, da?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Imi dati voie sa va raspund si eu? 

As incepe cu doamna consilier Popa, numai ca o sa folosesc un alt ton, nu am descalecat de pe 

cal, cu sabia in mana..... 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Cred ca m-am molipsit de la d-voastra”. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:.....ma lasati sa continui, eu nu v-am 

intrerupt, daca aveti de gand sa purtam discutii, este treaba dvs., dar eu o sa continui tot asa, da?” 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:” Ia sa vedem!?” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Gradinita nr.10 este intr-un Proiect 

care este scos la licitatie, pe care l-ati aprobat, ati aprobat indicatorii, s-a scos la licitatie. Sa dau 

un raspuns despre Gradinita nr.10, astazi, sau sa alocam  alte reparatii, acolo va fi in santier, va 

intra o firma de constructii care o sa castige licitatia. In momentul in care o sa iasa firma de 

constructii, o sa vedem ce a fost prins in Proiect , si ce o sa mai trebuiasca prins. S-a solicitat de 

la niste gradinite, pentru securitate, sunt semnate proiectele de hotarare, au venit mai tarziu aceste 

materiale si le vom  aproba in sedinta urmatoare, probabil ca o sa fie joi ( 2 mai 2024), si o sa 

finalizam si asta. Pentru Planul de vara pe care l-a solicitat ..... 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Doamna director. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:....doamna director, deocamdata nu 

stiu cand se finalizeaza licitatia, pentru ca o licitatie poate sa dureze si 3 luni, si 4 luni, 5 luni, nu 

am de unde sa stiu , poate ati vazut ca au fost licitatii care au durat si 2 ani de zile, pentru acest 

lucru avem un corp de gradinita gata reamenajat, care l-ati aprobat cu totii, in vederea amenajarii 

unui spatiu pentru persoanele strazii in caz de ceva,am dat aceasta destinatie fostei gradinite la 

„Ralea”, are 2 sali de clasa, domnul Nechifor va poate spune cum este modernizat, se lucreaza 

intre timp, sper sa se termine fostul dispensar „Ralea”, apoi va trebui sa ma duc sa fac niste 

documentatii cadastrale, pentru ca avem un corp inchiriat la persoane fara locuinte, sa accesam 

iesirea pe „Ralea”. Astea sunt cele 2 probleme. Licitatia este minim 45 de zile pe SEAP, plus 15 

zile cel putin , cat analizeaza colegii, daca nu 30, mai intervin si alte aspecte, dureaza cel putin 3 

luni de zile. Asta este problema pentru care ma gandesc pentru Gradinita nr.10. Sper sa se 

termine, ca nu s-au semnat contractele de catre Minister, Gradinita nr.7 din Corni, in acest 

ansamblu sa vedem cum le amenajam, dar din punctul meu de vedere ..... 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Gradinita nr.8. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:....Gradinita nr.7, sau nr.8, s-au 

schimbat atat de mult pe centre bugetare, incat nu mai stii exact ce nr.mai au, le tinem evidenta pe 

cele 4 sau 3 centre bugetare, cate au mai ramas. Referitor la Gradinita nr.4, referitor la Gradinita 

„I.L.Caragiale”, in functie de numarul de copii, chiar daca nu le vom muta, ne ramane Cresa de 

pe Cisman, care si asta este scoasa la licitatie, nu mai stiu exact, trebuie sa vedem si aici care este 
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termenul de executie , Cresa are 2 nivele, plus etajul de sus care a fost dat la „Totul pentru viata”, 

care trebuie reamenajat, se amenajeaza prin reabilitarea termica, trebuie sa construim un perete 

despartitor daca i se da destinatia de clasa. Referitor la Gradinita nr.4, o sa vedem, si asa au fost 

destule probleme la Gradinita nr.4, ca nu merge nimeni, ca nu este buna, ca nu stiu ce, dar poate 

reusim si cu Gradinita 4, si cu I.L.Caragiale, dar si la I.L.Caragiale va fi o mare problema pentru 

ca incepe santierul cu Scoala de pe str.I.L.Caragiale, care va trebui si aceea renovata,va fi santier 

cel putin 1 an de zile acolo, este si extindere acolo, si cu mai multe. Astea sunt cele 3 lucruri, dar 

sa ma duc sa fac loc de joaca pentru copii, bag santierul inauntru? Bag camioanele si poate imi 

rup gardul? O sa le vedem pe toate la timpul lor. Ce este cu Cresa, noi am avut  autorizatie de 

functionare la Cresa, pana cand era, doamna Calinescu?” 

       Doamna ing.Calinescu Teodora – director executiv la Directia de Asistenta Sociala: La 

Cantina de ajutor social. 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Da, la Cantina de ajutor social, 

pardon , nu la Cresa, era vorba de Cantina. 

         Doamna ing.Calinescu Teodora – director executiv la Directia de Asistenta Sociala: Avem 

toate avizele,  serviciul este  evidentiat, este acreditat..... 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Ca de obicei, in preajma 

alegerilor, au venit .....” 

         Doamna ing.Calinescu Teodora – director executiv la Directia de Asistenta Sociala: 

Inspectia sociala a venit in control , a constat, si trebuie luate masuri . 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Urmare controlului, aceasta 

Cantina nu mai intruneste conditiile, nu ? OK, a trebuit sa intocmim un deviz, asa cum la toate 

avem intocmite devize, daca trece, trece, daca nu trece, nu trece, daca trece o reparam, daca nu, o 

sa o vindem si pe asta, cum am facut si cu celelalte, si o sa renuntam la Cantina de ajutor social. 

Asta este situatia, nu este nici o problema! Datoria mea este sa le supun dezbaterii. O sa ne 

intalnim joi, o sa vedeti si Gradinita nr.10, Gradinita nr.4, si care mai sunt..... 

       Domnul consilier Matei Ionel : Joi, 02 mai 2024, este zi libera. 

       Doamna consilier Patrașcu Luiza: Poate pe data de 07 mai 2024? 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Este vorba de niste solicitari care le 

voi pune in discutie saptamana viitoare. Asta este situatia cu Cantina, nu s-a facut nimic de cand 

este facuta.... 

        Doamna ing.Calinescu Teodora – director executiv la Directia de Asistenta Sociala: Din 

1993. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:....din 1993, avand avizele toate, nu 

merg in Cantina, nu am loc de parcare acolo, iar ca sa merg pe jos, trebuie sa imi pun proteza la 

picior.Daca vreti sa votati, bine, daca nu, nu, eu v-am expus punctul meu de vedere.  Corect era 

sa spun eu despre ce este vorba, dar eu nu sunt in campanie electorala, sunt in continuare 

primarul in functie, care trebuie sa rezolve problemele cetatenilor.” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: „V-am vazut prin oras, in campanie.” 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „ Eu am spus altceva, ca nu sunt in 

campanie electorala in sala. Nu ma mai intrerupeti, domnule Bobârnat, nu mai incercati sa-mi 

interpretati vorbele .” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”Era vorba de o prioritizare a cheltuielilor, nu am zis ca nu 

este necesar si la Cantina.” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Eu va spun un singur lucru, 

indiferent pentru ce ar fi nevoie, trebuie gasite surse financiare. Deocamdata, Municipiul Husi nu 

s-a oprit sa execute o lucrare, sau sa realizeze o lucrare , mai ales de interes public, din cauza ca 

nu are bani, ori ca i-am adus de la Consiliul Judetean Vaslui, ori ca am obtinut rectificari bugetare 

de la Guvern, ori i-am adus de pe fonduri europene, sau din alte fonduri, i-am adus, da? Am o 

echipa in Primarie care poate, care ma ajuta, un Consiliu Local care a votat si a fost de acord in 

mare cu aducerea acelor sume, si a-si asuma cheltuielile, nu am stat cu banii cu prioritate pentru 
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Popescu, sau pentru Ionescu, electoral, nu am dat bani electoral nimanui, nu o sa las niciodata 

copiii, nu o sa las niciodata invatamantul, dar daca v-ati fi uitat bine in toate proiectele care sunt 

la ora actuala, la Scoala nr.2 ambele localuri intra in reabilitare, sunt licitate, Gradinita nr.10 intra 

pe reabilitare termica, Gradinita nr.7, Scoala nr.1, Liceul Tehnologic „Corivan”, intra si ele pe 

reabilitare, unde avem sumele, depunem doar proiectele, avem direct sume pentru municipiul 

Husi, de la UE prin ADR, lucram la proiecte, asta ati votat, asta ati aprobat, dar la toate trebuie 

gasita sursa de finantare. Din cate stiu, de cand sunt primar, am gasit surse de finantare. Am 

pierdut o singura sursa de finantare, pentru ca asa a fost in 2008, cand am venit, pentru Liceul 

Agricol, am pierdut-o atunci, pentru ca era primul sosit, primul servit, si atunci am pierdut 

finantarea la Liceul Agricol, in 2008, daca isi mai aduce cineva aminte, care era atunci.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Noi ne aducem aminte, dar nu asta. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dvs. nu aveti cum sa va aduceti 

aminte ca nici nu erati atunci consilier. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Dar asta nu inseamna ca nu stim si noi unele 

lucruri.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Va rog sa nu ma intrerupeti, daca 

vreti sa discutam, discutam, daca vreti discutam unu la unu, mergem la un post de televiziune si 

discutam , doamna  Cătălina Popa, ce vreti dvs.!?” 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Dar eu cred ca suntem in Consiliu si putem sa 

discutam!? Dvs. ati adus in discutie o problema care nu avea nici o legatura cu proiectul de 

astazi.” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Credeti ca daca folositi un ton 

razboinic, o sa ma putetim irita? Din punctul meu de vedere, repet, eu nu vin aici decat sa rezolv 

problemele cetatenilor, pentru asta sunt aici! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”De asta utilizati  tonul asta , ca sa ma iritati, 

cand ati utilizat, nu?” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Este acelasi ton pe care-l am 

dintotdeauna.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Ei, lasati, sunteti o surpriza pentru multa 

lume!?” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Din cate stiu, aveti o hotarare judecatoreasca, si nu ati 

folosit intotdeauna tonul care trebuie !” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Orice om invata din greseli.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Da, dar trebuie sa le recunoasteti.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Stiti ceva, eu am platit pentru ce 

am gresit, asa a interpretat Instanta, dar stiti care este  problema, poate am avut un avocat mai 

bun, sau mai prost, nu am de unde sa stiu,” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dar nu avocatul  a fost  de vina, faptele dvs.au fost 

acolo, nu avocatul.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Si dvs., in calitate de avocat, 

angajati anumite cazuri, dar nu le castigati pe toate.Dar asta este normal! Mi-am insusit-o , mi-am 

cerut scuze, am avut puterea sa-mi cer si scuze.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu avocatul este de vina, ci faptele.” 

        Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Haideti, sa continuam cu 

proiectul de hotarare! 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: „Domnul primar poate sa vorbeasca o jumatate de ora, iar 

noi numai cate  cinci minute, ca sa stiu!?” 

        Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: “Daca numaram, cred ca v-ati 

spus punctul de vedere, vreti sa mai spuneti ceva?” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu, dar trebuie limitat si discursul domnului primar.” 
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        Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: “Daca este asa, limitez pe toata 

lumea   cand depaseste proiectul de hotarare, atunci nu mai vorbeste nimeni!” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sa vorbim numai dupa Regulament, 

sa respectam  Codul Administrativ..... 

        Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Daca ne luam dupa  Codul 

Administrativ, trebuie sa discutam numai despre proiectul de hotarare. Pentru cei care s-au 

conectat , au venit mai tarziu, suntem la Proiectul  de hotărâre nr.204 din 18.04.2024. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza 
 

  

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

- - X 
foloseste o platforma 

 online de videoconferinta 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  10  voturi  pentru), 7 abținere) - consilieri locali Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Romila Claudiu, Rotariu Nicoleta. 
Domnul consilier Bobârnat Radu:”Domnul consilier Țocu Cătălin, a votat?” 
Domnul consilier Țocu Cătălin: “Am votat pentru).” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu am vazut, de asta am intrebat. Ziceati la un 

moment dat de o majoritate, la locale.” 
           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Cand interesul comunitatii primeaza, nu mai are rost sa 

mai discutam.” 
Domnul consilier Bobârnat Radu:”Asa este!” 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: “Numai vreau sa discut contradictoriu.Chiar si pe mine 

vrei sa ma influientezi?Fiecare voteaza cum considera.” 
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4. Proiect de hotărâre nr.210  din 18.04.2024 privind  aprobarea acordarii 

despagubirilor cofinantatorilor conductei de distributie de gaze naturale 

situata in in Husi, str.Mihail Sadoveanu, nr.1 jud.Vaslui, in suma de  

451,10 lei cu TVA inclus, reprezentand cota-parte la investitia privind 

realizarea conductei de distributie gaze naturale, a carei plata este 

necesara pentru racordarea cladirii Cresa care face obiectul proiectului “ 

Construire cresa, str.Mihail Sadoveanu, nr.1, municipiul Husi“– inițiator 

primarul municipiului Huși. 
      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, supun la vot proiectul de hotarare. 
       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 
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        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru), 

 

5. Proiect de hotărâre nr.214  din 18.04.2024 privind aprobarea casarii a 

mijloacelor fixe si obiectelor  de inventar pe anul 2023  preluate de S.C. 

ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. – HUSI  in baza contractului de 

delegare a gestiunii serviciilor de salubrizare  prin concesiune  nr. 9598 

din 01.04.2011 – inițiator primarul municipiului Huși. 

     Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca 

exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii 

prealabile  la acest proiect de hotarare? Domnule director, de la  SC Ecosalubrizare 

Prest SRL Husi, vad ca sunteti aici, vreti sa sustineti ceva in plus fata de ce este in 

proiectul de hotarare ? 

          Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL 

Husi: Nu, nu am. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Daca nu sunt 

discutii prealabile,supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de 

inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 
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11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). 

 

6. Proiect de hotărâre nr.211 din 18.04.2024 privind aprobarea 

dezmembrării imobilului-teren cu nr.cadastral 80509 în 2 loturi distincte, 

teren apartinand domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier 

Dric 3– inițiator primarul municipiului Huși. 
            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  ?  

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Eu v-as propune ceva, dar nu 

astazi, sic red ca o sa fiti cu totii de acord, haideti sa terminam cu denumirea asta “Dric 1, Dric 2, 

Dric 3”, chiar daca este langa cimitirul care este acolo, dar dricul este un mijloc de transport 

pentru persoanele decedate, mai ales ca acuma nu mai este un cartier oarecare , sper ca ati fost cu 

totii in zona aceea . 

         Domnul consilier  Țocu Cătălin: Este o denumire consacrata in zona noastra. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Eu v-am propus, Cătălin! 

         Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru:Faceti un sondaj de opinie, 

domnule primar, sa vedeti ce spun cetatenii care locuiesc in acea zona. 

         Domnul consilier  Țocu Cătălin: Este o denumire bulgareasca, consacrata, recunoscuta de 

toata lumea , oamenii de acolo se mandresc, nu neaparat si cei care sunt mai nou veniti in 

cartierul respectiv. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :Considerati ca a fost o idee.Va 

rog, domnule presedinte, continuati! 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Nefiind discutii, supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

nu si-a exprimat votul,  

nu era conectat la  platforma online de videoconferinta 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru). Domnul consilier local Romila Claudiu nu si-a exprimat votul, 

nu era conectat la  platforma online de videoconferinta. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.212 din 18.04.2024 privind aprobarea 

dezmembrării imobilului-teren cu nr.cadastral 80177 în 4 loturi distincte, 

teren apartinand domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier 

Dric 2– inițiator primarul municipiului Huși.(vezi si pag.nr.21 din pv.sed.CL 

Husi din 25.04.2024). 
     Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la 

acest proiect de hotarare? Da, va rog, doamna consilier Popa? 
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           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: La acest proiect de hotarare vad ca nu a mai 

functionat acea exigenta , sau toleranta  zero, fata de suprafetele de teren atribuite in baza Legii 

nr.15, pentru cei care nu au respectat conditia de 60 de zile pentru a solicita contractul, nu, 

autorizatia de constructie, si maxim 12 luni pentru inceperea constructiei. La proiectul de hotarare 

este anexata doar cererea din data de 10 aprilie, referatul, si procesul verbal de atribuire din 

19.04.2016. Poate nu as fi fost atat de exigent, domnule primar, daca nu as fi primit o sesizare de 

la o persoana care sta tot pe , are lotul atribuit tot in Dric.3, mi-a spus ca are construita casa in 

proportie de 70%, sta pe strada Tudor Arghezi nr.52, 53, nu mai stiu exact cat,s-a facut o 

dezmembrare in 2022, pare-mi-se, inregistrata la Notariat, actul de dezmembrare este inregistrat 

la Notariat, si pana acuma nu reuseste sa obtina autorizatia ca sa-si finalizeze constructia. 
          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Domnul ing.Ailenei, poate ne 

raspundeti dvs.? 
          Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Dar nu este nevoie de autorizatie, autorizatia o 

are, trebuie prelungita. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: A venit sa o prelungeasca , si i s-a spus ca 

trebuie sa faca alipirea terenului , pentru ca in documentatia cadastrala, sau in schita, asa, de la 

strada respectiva pana la locul ei, este o bucata de teren , si trebuie lipita, dar nu stiu ce vina are 

ea, sa umble ea dupa actele astea, actele nu trebuiau facute de Primarie?  
          Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: A, da, imi amintesc cazul doamnei 

respective.Intr-adevar , trebuia facuta o rectificare, pe strada asta, este ca un pliu. 
 Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, am inteles asta , dar ce se poate face? 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Stiu discutia, motivul a fost ca 

este blocata cartea funciara, asta este marea problema cu care ne confruntam. De exemplu, ma 

duc astazi la Notariat si cer dezmembrarea si intocmirea unei documentatii cadastrale pentru orice 

teren, dar atata timp cat este un numar cadastral deschis, o lucrare, pe zona respectiva, si s-a dat 

in lucru, pana nu se finalizeaza acea lucrare, nu se mai pot face alte documentatii cadastrale, si 

vreau sa va spun ca am stat pentru proiecte cu fonduri europene, pana s-a eliberat un numar 

cadastral. 
           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Bun, dar de unde s-a generat , de unde a aparut 

problema, banuiesc ca nu a aparut asa…!? 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :Banuiesc , ca a fost o plansa care 

a fost facuta intr-un punct , intersectat cu o strada , care practic nu este, intersectat pe 2 planuri,  

1 plan care a fost pe primul lot de case, si al doilea, si atunci cand au fost, au iesit din desen. In 

momentul in care au venit dezmembrarile, au aparut aceste situatii, doamna sau domnul acela, i 

 s-a dat repartitia pe lotul acela, dar in realitate lotul era impartit in doua. 
Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si cum se va rezolva situatia? 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Se va face acea alipire, probabil  

este deschisa acea documentatie, este deschisa o documentatie in acea zona, dar probabil nu ati 

facut niciodata documentatii, sa vedeti cum se asteapta, daca nu credeti, chemati-o pe Luminita sa 

va explice! 
            Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Sunt situatii cand se asteapta si cate 1 an de 

zile. 
          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru  :Ar fi bine sa vina persoana 

in cauza, sa vorbeasca cu domnul ing.Ailenei Marius, nu in sedinta de consiliu se rezolva. 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Imi aduc foarte bine aminte 

discutia cu persoana respectiva, stiu despre ce este vorba, pentru ca tot din dorinta noastra de a da 

cat mai multe loturi de teren, tot am extins, de asta a si iesit cartierul acolo. 
            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru: Da, dar daca este o 

problema, trebuie rezolvata. 
            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Depinde de persoana respectiva  sa faca alipirea 

asta? Nu cred ca depinde de persoana? 
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            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Din cate stiu eu, la ora 

actuala,este o documentatie cadastrala care nu o poate face Primaria, o poate face doar un 

cadastru autorizat. 
            Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, dar la initiativa Primariei. Cheltuiala si initiativa 

trebuie sa fie ale  Primariei. 
           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Bun, dar am dat deja “10 milioane”, de ce sa mai 

platesc sa fac si alipirea? 
Domnul consilier Bobârnat Radu: Alipirea o face Primaria. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru: Bun, supun la vot proiectul 

de hotarare. 
            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Numai un pic, aici cum ramane? Are si 

autorizatie de constructie? 
Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Sigur ca  are si autorizatie de constructie. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: De cand? La documente nu ne-ati anexat ca ar 

avea. Nu vorbesc de cazul pe care l-am ridicat eu, vorbesc despre proiectul de hotarare, care este 

pus in discutie.  

            Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Merg pana la colegii mei, si va spun exact care 

este situatia. 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Haideti sa vedem, nu putem sa fim pentru unii 

mumă , si pentru altii ciumă. 

             Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: V-am spus ca am toleranta  zero 

pentru toata lumea, in special pentru acele fundatii care se degradeaza, dar asta este alta 

problema. 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Daca era anexat documentul, nu era nici o 

problerma. 
           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Pana veniti dvs. cu documentul 

care nu l-ati pus la materialul de sedinta, nu este nici o problema, dam materialul deoparte, si 

trecem cu discutiile la urmatorul, da? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Trecem mai departe, da? 

         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru: Sunteti cu totii de acord sa 

lasam proiectul de hotarare deoparte, si revenim cu discutiile dupa ce revine domnul ing.Ailenei, 

si putem sa primim un raspuns, da?  

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da. 
         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru: Bun, in aceste conditii, trecem 

mai departe si discutam: 

        8.Proiect de hotărâre nr.213 din 18.04.2024 privind aprobarea 

dezmembrării imobilului-teren cu nr.cadastral 71488 în 2  loturi distincte, 

teren apartinand domeniului privat al Municipiului Husi, situat pe str.Calea 

Basarabiei, nr.103– inițiator primarul municipiului Huși. 
            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? 

       Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, numai putin, sa deschid  si eu proiectul de 

hotarare, este vorba de Proiectul de hotarare nr.213, este dezmembrare, pe plan si fisa cadastrala 

apare strada Ciprian Porumbescu, iar proiectul este initiat pentru str.Calea Basarabiei, si 

solicitarea facuta de catre RDS, este tot pe Calea Basarabiei, dar toate documentele, planul de 

amplasament si fisa cadastrala anexata, daca mai are cineva, poate sa deschida, veti vedea ca este 

strada  Ciprian Porumbescu. Lotul acesta  care a fost identificat, si pentru care se emite hotararea 

de consiliu local, nu are o alta strada , sau vecinatate cu alta strada. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Pana vine domnul ing.Ailenei 

Marius, o sa incerc sa va raspund eu, terenul respectiv  se afla in zona cimitirului , iar cimitirul 

este inregistrat pe strada Calea Basarabiei nr.8 , probabil ca in plansa care a fost facuta s-a lasat 

deschidere si spre, ca sa nu mai treaca prin cimitir, spre str.Ciprian Porumbescu. Terenul, este 

practic, din suprafata intabulata pe strada Calea Basarabiei, unde se cheama Cimitir. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sa intelegem ca nu este emis 

certificat  de nomenclatura  stradala si adresa? 

        Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu: Se va emite, dar numai  

dupa ce se face dezmembrarea. Nu se poate da CNSA pentru un teren care apare o bucata pe 

Calea Basarabiei, si alta bucata pe str.Ciprian Porumbescu. Dupa ce se face dezmembrarea, se 

face si un CNSA. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Deci nu este o eroare!? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Vecinatatea pe ce numar cadastral apare? 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: In momentul dezmembrarii va 

avea un alt numar cadastral, si vecinatatile la fel. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu am zis, ca daca este o eroare, sa o corectam 

acuma! 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Nu pot sa dezmembrez ceva ce nu 

am. Am un teren care figureaza pe strada Calea Basarabiei, se va da un CNSA pentru terenul care 

se dezmembreaza, dupa ce va fi intabulat. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Doamna consilier Popa,din 

schita se observa faptul  ca terenul este alaturat  str.Ciprian Porumbescu, si de asta solicitarea este 

facuta pe str.Ciprian Porumbescu. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Pai nu, solicitarea este facuta pe strada Calea 

Basarabiei. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Domnule presedinte, terenul este 

pe str.Calea Basarabiei, in nomenclatura stradala terenul apare pe Calea Basarabiei. In partea 

aceasta este vecin cu strada Ciprian Porumbescu. Aici dezmembram o bucata pentru RDS, pentru 

antena, si asta este tot in interesul nostru, sa avem semnale mai bune, in care iesirea obligat va fi 

str.Ciprian Porumbescu . 

         Președintele de ședință, domnul consilier Focia Alexandru: Asta am spus si eu, in momentul 

dezmembrarii va avea iesirea pe str.Ciprian Porumbescu. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Se dezmembreaza din str.Calea Basarabiei, i  se da o alta 

identitate, care practic dupa aceea ...... 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Se va da o noua nomenclatura 

stradala. Cand am terminat Clubul seniorilor, Centrul de consultanta , toate au fost pe o singura 

strada, cu toate ca astazi apar pe cele 3 strazi, urmeaza sa facem dezmembrarea. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Se rupe de acolo, si se da o alta identitate. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Exact. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Daca este lamurita problema, 

supun la vot  proiectul de hotarare nr.213 din 18.04.2024,  în variantă propusă de inițiator.Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

nu si-a exprimat votul,  

nu era conectat la  platforma online de videoconferinta 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru). Domnul consilier local Romila Claudiu nu si-a exprimat votul, 

nu era conectat la  platforma online de videoconferinta. 

 

         Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru:Revenim  cu 

discutiile la pct.7.Proiect de hotărâre nr.212 din 18.04.2024 privind aprobarea 

dezmembrării imobilului-teren cu nr.cadastral 80177 în 4 loturi distincte, 

teren apartinand domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier 

Dric 2– inițiator primarul municipiului Huși.(vezi si pag.nr.17 din pv.sed.CL 

Husi din 25.04.2024). 
Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Are autorizatie din anul 2016. 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:Daca are autorizatie, se poate supune la vot si acest 

proiect de hotarare. 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Autorizatia este din 14.11.2016 

            Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Persoana respectiva acum doreste sa faca 

procesul verbal de receptie definitiva , si ii trebuie aceasta dezmembrare, pentru ca atunci cand  

s-au atribuit loturile in 2016, nu erau dezmembrarile facute. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Bun, va multumim, daca s-a 

inteles si nu mai sunt alte aspect de discutat,  supun la vot  proiectul de hotarare în variantă 

propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 
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       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). 

 

9. Proiect de hotărâre nr.216 din 18.04.2024 privind  atribuirea  cu titlu 

gratuit  a  unui   lot   de teren   în suprafaţa de  250 mp, situat în 

intravilanul municipiului Huşi, strada Doctor Inginer Ioan Neamtu 

nr.51 , pentru construirea   unei   locuinţe proprietate personală 

conform Legii nr. 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru 

construirea unei  locuinţe proprietate personală, domnului  Ostafe 

Aurel-Teodor , precum și constituirea dreptului de superficie cu titlu 

gratuit – inițiator primarul municipiului Huși. 
            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     
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▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

▪  Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, supun la vot proiectul de hotarare. 
       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). 

 

10. Proiect de hotărâre nr.217 din 18.04.2024 privind aprobarea prelungirii 

duratei contractelor de inchiriere care au ca obiect locuintele din fondul 

locative de stat, proprietatea municipiului Husi care apartin domeniului 

privat al municipiului Husi– inițiator primarul municipiului Huși. 
       Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 



Page | 24  

 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, supun la vot proiectul de hotarare. 
       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). 

 

11. Proiect de hotărâre nr.202 din 18.04.2024 privind aprobarea prelungirii 

duratei contractelor de închiriere, avand ca obiect doua terenuri 

apartinand domeniului privat al municipiului Husi – inițiator primarul 

municipiului Huși. 
            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 
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▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, supun la vot proiectul de hotarare. 
       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). 

 

12. Proiect de hotărâre nr.215  din 18.04.2024 privind aprobarea prelungirii 

duratei contractului de concesiune nr.30903 din 20.12.2004, incheiat cu 

Cabinetul Medical Individual dr. Tirdea-Postelnicu Rodica, pentru 

spatiul cabinetului medical individual, situate in incinta imobilului 

“Dispensar medical nr.1” din B-dul 1 Mai nr.4, bl.25, parter, in 

suprafata totala de 57,24 mp, apartinand domeniului privat al 

municipiului Husi. 
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     Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, supun la vot proiectul de hotarare. 
       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). 

 

13. Proiect de hotărâre nr.209  din 18.04.2024 privind aprobarea schimbării 

titularului contractului de închiriere nr. 4916 din 12.04.2000, al 

imobilului situat în municipiul Huşi, str.Mihail Kogalniceanu, nr.3, 

bl.11, sc.B, et.2, ap.24, prin inlocuirea partii contractante Ciocinta 

Costel  cu Ciocinta Lucica– inițiator primarul municipiului Huși. 
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            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  ? Daca 

nu sunt, supun la vot proiectul de hotarare. 
       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). 

 

14. Proiect de hotărâre nr.205  din 18.04.2024 privind  aprobarea  vânzării 

unei locuinte tip A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat 

prin H.C.L. nr.102/23.03.2023 , modificata prin H.C.L.nr.191 din 

27.04.2023, catre doamna  Popescu Daniela, titulara contractului de 
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inchiriere nr.26618 din 01.11.2005– inițiator primarul municipiului 

Huși. 
    Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, supun la vot proiectul de hotarare. 
       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). 
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15. Proiect de hotărâre nr.206  din 18.04.2024 privind aprobarea închirierii 

prin licitaţie publică a unui spatiu,  in suprafata de  24,00 mp, situat in 

Hala de carne si lapte, apartinand Centrului Public de Desfacere Husi, 

aflat  pe str.Piata Victoriei, nr.11, apartinand domeniului public al 

Municipiului Husi, aflate in proprietatea municipiului Husi . 
    Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, va rog sa faceti   propuneri in vederea completarii Comisiei  de  

evaluare a ofertelor  : 

       Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi formuleaza 

urmatoarele propuneri: 

• Preşedinte : Toma Cătălina Tania  – consilier  local ; 

• Membri :Matei Gabriela  – consilier  local , Matei Ionel – consilier  local. 

• Membri supleanți : Focia Alexandru - consilier  local , Mardari Gianina - 

consilier  local,Corjinschi Ioan Alexandru - consilier  local . 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Mai sunt alte propuneri? Daca 

nu mai sunt, supun la vot propunerile formulate de domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan. 

Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 
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15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Propunerile formulate 

de domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan  au fost aprobate  cu  17  voturi  pentru). 

 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare completat.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea completată  

a fost adoptată cu  17  voturi  pentru). 

 

16. Proiect de hotărâre nr.208  din 18.04.2024 privind emiterea unui aviz de 

principiu în vederea vânzării prin licitatie publica a imobilului – teren, 

in suprafata de 315 mp , situat pe str. Husi- Voloseni, nr. 3A,  

aparținând domeniului privat al municipiului Huşi– inițiator primarul 

municipiului Huși. 
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    Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, supun la vot proiectul de hotarare. 
       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). 
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17. Proiect de hotărâre nr.207  din 18.04.2024 privind emiterea unui aviz de 

principiu în vederea vânzării prin licitatie publica a imobilului – teren, 

in suprafata de 309 mp, situat pe str. Husi- Voloseni, nr.1 C,  aparținând 

domeniului privat al municipiului Huşi– inițiator primarul municipiului 

Huși. 
    Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, supun la vot proiectul de hotarare. 
       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania - - X 

18.  Țocu Cătălin  X - - 
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        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru), 1 abținere) – consilier local Toma Cătălina Tania. 

 

18. Proiect de hotărâre nr.220  din 19.04.2024 privind aprobarea  

concesionării   prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de  241  mp, 

aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat în proprietatea 

municipiului Huşi , situat pe strada Husi-Voloseni,  nr. 1D – inițiator 

primarul municipiulu Huși. 
    Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, va rog sa faceti   propuneri in vederea completarii Comisiei  de  

evaluare a ofertelor  : 

       Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi: Mentin  

propunerile formulate la proiectul de hotarare anterior, si anume: 

• Preşedinte : Toma Cătălina Tania  – consilier  local ; 

• Membri :Matei Gabriela  – consilier  local , Matei Ionel – consilier  local. 

• Membri supleanți : Focia Alexandru - consilier  local , Mardari Gianina - 

consilier  local,Corjinschi Ioan Alexandru - consilier  local . 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Mai sunt alte propuneri? Daca 

nu mai sunt, supun la vot propunerile formulate de domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan. 

Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 
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14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Propunerile au fost 

aprobate  cu  17  voturi  pentru). 

 
       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare completat.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea completată  

a fost adoptată cu  17  voturi  pentru). 
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19. Proiect de hotărâre nr.218 din 18.04.2024 privind aprobarea 

rezultatului evaluarii anuale a managementului la Casa de Cultura 

“Alexandru Giugaru” Husi– inițiator primarul municipiului Huși. 
   Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la 

acest proiect de hotarare?Da, doamna consilier Popa, va rog!? 
           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Suntem cu discutiile la proiectul de hotarare 
privind aprobarea rezultatului evaluarii anuale a managementului la Casa de Cultura “Alexandru 

Giugaru” Husi, da? 
Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru : Da. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: In primul rand, la acest proiect de hotarare nu a 

fost anexat si raportul de activitate al managerului.Doamna manager este aici, cumva? 
            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Atat doamna manager de la Casa 

de Cultura, cat si d-na managter de la Biblioteca, sunt la Vaslui, au activitati culturale acolo. 
            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Nu este nici o problema, discutam in lipsa lor, 

poate ne ajutati dvs., domnule primar, nu niste raspunsuri, dar fiindca nu a fost anexat Raportul 

de activitate , vreau sa va spun stimati colegi ca am avut curiozitatea sa citesc ultimele 3 rapoarte 

de activitate de la Casa de Cultura, care in ceea ce priveste textul , sunt aproape identice. Sunt 

schimbate doar cifrele referitor la numarul de vizualizari pe facebook si buget. In rest, va dau 

cateva exemple, la “analiza șoc”, care normal urmareste evolutia managementului raportat la 

factorii interni si externi care pot influienta managementul institutiei, sunt mentionate aceleasi 

puncte tari, puncte slabe sau amenintari, in ultimele 3 rapoarte de activitate, 2 au disparut, a 

ramas ultimul pe site-ul Primariei. Astfel, invoca la „puncte slabe” lipsa fondurilor cu finantare 

nationala sau europeana pentru reabilitarea cladirii monument istoric. Oare doamna nu stie ca, 

cladirea in care functioneaza Casa de Cultura a fost renovata de acum 4 ani de zile ? Imi pun si eu 

intreabarea. La „puncte tari” – personal specializat in dezvoltarea  si managementul proiectelor. 

As vrea sa stiu domnule primar , daca stiti cand a fost doamna , sa tina, sau sa faca un curs de 

management cultural? Sa imi fie cu iertare, dar ma indoiesc ca a urmat vreun curs, mai ales ca 

este obligata prin contractul de management sa urmeze acest curs. La „amenintari”, aici este cel 

mai mult cred ca, posibilitatea ca modelul educational interactiv promovat, eu citesc din Raport, 

da? Posibilitatea ca modelul educational interactiv promovat de Casa de Cultura, sa fie preluat si 

aplicat direct in scoli. Este un adevarat pericol ca scolile sa preia modelul de la Casa de Cultura, 

numai ca dumneaei considera ca este un pericol  pentru Casa de Cultura. Un alt text repetat ani de 

zile la rand, intr-o societate in care traditionalul este rapid rutinat de modernism, specificul 

fiecarei comunitati se pierde de la o generatie la alta. Din punctul meu de vedere, as ruga-o pe 

doamna.... 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Din care Raport citeste doamna? 

        Domnul consilier Matei Ionel : Este Raportul de activitate din anii trecuti. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:….da, este Raportul de activitate din anii trecuti, 

acelasi raport si anul asta.” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu il am, doamna consilier, pentru 

ca nu mi l-au pus la materialul de sedinta. 
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         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Pe “pagina” Primariei este, uitati-l, vi-l arat eu! 
         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cred ca este pe pagina Primariei, 

dar!? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Uitati-va, domnule primar! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Spuneam ca nu l-am avut la 

materialul de sedinta. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Pai asta spuneam si eu, domnule primar! Cu asta 

am si inceput. De ce nu a fost pus la materialul de sedinta Raportul de activitate? 

        Doamna jr.Filote Irina – sef Serviciu Administratie Publica Locala: A fost supus discutiei de 

catre Comisia de evaluare , obiectul  acestui proiect  de hotarare este aprobarea rezultatului 

evaluarii anuale a managementului la Casa de Cultura.  

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:“In Raportul de activitate, spune doamna manager, 

ca in anul 2023 nu a fost efectuat nici un audit la Casa de Cultura. Oare chiar asa este? Cand noi 

am citit Raportul Curtii de conturi, si mentioneaza ca a fost intocmit un audit intern la Casa de 

Cultura, au fost 25 de recomandari , si nici una respectata. Am solicitat in data de 05 februarie 

acel Raport de audit intocmit de Corpul de audit intern, a promis domnul primar ca ni-l pune pe, 

nu l-am primit nici in ziua de astazi. Ce este asa de ascuns acolo la Casa de Cultura , incat noi 

consilierii, Consiliul Local , nu avem voie sa stim ce se inttampla acolo!? Ce este de ascuns? Pe 

mine asta ma revolta, faptul ca suntem tratati ca un fel de marionete care trebuie sa votam la 

comanda tot ce ni se pune in față! Acum am si eu niste intrebari, pe  care as fi vrut sa i le adresez 

doamnei sau domnului manager, a indus in eroare Comisia de evaluare, sau Comisia de evaluare 

s-a lasat indusa in eroare , fiindca a ignorat sa citeasca si Raportul de activitate, sa compare si cu 

cifrele, si mai ales cum interactioneaza doamna manager cu cetatenii dornici de evenimente 

culturale, atata timp cat repet a nu stiu cata oara, site-ul Casei de cultura nu furnizeaza nici un fel 

de informatii referitoare la activitatea culturala!? Ce fel de cercuri sau ateliere, clase are, care sunt 

intructorii, care sunt contractele de colaborare? Nu sa puna contractul de colaborare, dar sa spuna 

ca am incheiat contract de colaborare cu „X”, „Y”, pentru obiectivul cultural „cutare”, asa, mai 

ales ca in executia bugetara apar cheltuite sume destul de consistente din buget, fara ca noi sa 

stim pe ce contracte de colaborare. S-ar putea sa fie si  lucruri care tin de niste conflicte de 

interese, dar daca noi le ignoram si le trecem mai departe de fiecare data, ne facem ca nu stim si 

nu vedem, inseamna ca ne asumam. Puteti sa va asumati dvs.,eu nu imi asum asa ceva!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu vreau sa va propun altceva, 

tinand cont ca serviciul nu mi-a pus acel Raport de activitate la materialul de sedinta, nici 

doamnele  manager nu sunt  in sala, propun amânarea celor doua proiecte de hotarare , acesta si 

urmatorul, pentru o sedinta ulterioara, sa fie si doamnele  manager aici,  

        Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Puteti sa il retrageti. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu, am propus amânarea, trebuia 

sa le retrag la inceputul sedintei. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu : Retragerea unui proiect de hotarare se face la inceputul 

sedintei.  

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Daca imi permiteti, doamna consilier Popa, vreau sa spun ca 

sunt in asentimentul dvs.legat de comentariile pe care le-ati facut in legatura cu activitatea 

managerului , dar ati pus o intrebare la un moment dat, daca Comisia a fost indusa in eroare, sau 

invers? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: De Raportul de activitate. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:Cine a evaluat-o pe doamna manager de la Casa de cultura, 

pe doamna Alexa? 
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         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Sa ne spuna domnul primar! 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Stiti ca, de exemplu, din Comisia de evaluare a facut parte 

domnul prof.Codreanu, stiti ca in Comisia de evaluare a fost colegul dvs, domnul avocat Cocuz? 

         Domnul consilier Cocuz Adrian: In Comisia de solutionare a contestatiilor, nu in Comisia 

de evaluare, dvs. vorbiti de 7 ani in urma. Doamna face referire la Comisia de evaluare de anul 

acesta. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Aceeasi persoana a fost evaluata, haideti sa fim 

consecventi cu noi insine! 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: A fost in Comisia de solutionare a contestatiilor, 

eu judec cu mintea mea, nu cu a altuia. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Noi suntem acei care gresim, care nu apreciem lucrurile 

intotdeauna cu aceeasi masura. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Activitatea culturala a fost de nota 9,93, cum apare in 

evaluare? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Tocmai ca nu, stiti foarte bine parerea mea. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “De ce eu trebuie sa dau un credit unei persoane, 

poate persoana nici nu are timp sa citeasca materialele….. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Haideti sa fim consecventi! 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Poate se foloseste Consiliul Local sau Primaria 

de o persoana erudita la nivel local si national?!  
         Domnul consilier Țocu Cătălin: Domnul prof.Codreanu nu a avut taria sa spuna ca nu este 

in regula!? 
         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu stiu, poate domnul profesor Codreanu… 
          Domnul consilier Țocu Cătălin:Poate domnul Cocuz, ce nota ai dat  Adrian? 
          Domnul consilier Cocuz Adrian: Nu stiu de ce aduci in discutie persoana mea? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Pentru ca lucrurile trebuie spuse corect. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Numai putin, vreau sa-i raspund 

domnului consilier Bobârnat, Comisia de evaluare este trecuta aici, este vorba despre domnul 

Lefter Lucian Valeriu – specialist in domeniu, dl.prof.Codreanu Theodor, eu nu contest nimic din 

activitatea domnului profesor, d-na Matei Gabriela. Eu v-am propus altceva, pentru ca la 

materialul de sedinta ne-a lipsit acest Raport de activitate, eu am intrebat-o pe d-na sef serviciu,  

si mi-a spus ca nu l-a pus intrucat nu face obiectul proiectului de hotarare, ok, pe langa faptul ca 

cele 2 directoare nu sunt, am propus amânarea celor doua proiecte de hotarare , acesta si 

urmatorul, pentru o sedinta ulterioara, care cred ca va fi saptamana viitoare, intrucat mai sunt 

niste probleme pentru siguranta copiilor,, s.a.m.d. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu : Sa fie si dumnealor de față, să răspundă la niste 

intrebari. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am propus amânarea celor doua 

proiecte de hotarare , acesta si urmatorul, pentru o sedinta ulterioara, daca sunteti de acord? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Pana atunci, am rugamintea, sa ne spuna domnul 

primar, pentru ca nu era aici atunci cand am ridicat si problema raportului de audit intocmit de 

Corpul de audit intern, pe care ne-ati promis pe data de 05 februarie, este consemnat in procesul 

verbal, ca ni-l dati, in maxim 2 zile il primim. Nu l-am primit nici pana astazi, iar doamna 

manager nici macar nu pomeneste de el in Raportul de activitate. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Haideti sa-l amanam pentru o 

sedinta viitoare, atunci o sa aveti si raportul de audit, o sa aveti si raportul de activitate. 
           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Si cand se scot la concurs posturile pentru 

activitatea de la Cinematograf? Noi am aprobat buget de 500 mii lei , ati spus ca este numai 

pentru 4 posturi, dar  eu cred ca este pentru 8 posturi.“ 
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           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu stiu doamna, a fost un calcul 

atunci.... 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Dvs. ati inceput sa  faceti mișto de mine, ca nu 

stiu sa calculez, dar am calculat!” 
          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Doamna director, doamna 

economist, eu vreau sa va spun un singur lucru, doamna consilier, nu fac eu calcule pentru 

angajari de personal. Am avut un director economic, un raport economic,  care v-a prezentat asta. 

A fost dat la Casa de Cultura, urmand sa-si scoata la concurs, nu stiu daca au pus pe site, sau nu, 

ca nu m-am interesat, iar in momentul in care se va organiza concursul, a solicitat domnul 

consilier Bobârnat, sa participati si dvs. Eu zic  daca puteti  face parte si din Comisie.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu : „Nu ma intereseaza, vreau sa particip ca observator.” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am propus amânarea celor doua 

proiecte de hotarare , acesta si urmatorul, pentru o sedinta ulterioara, daca sunteti de acord? 

Cred ca joi, saptamana viitoare voi convoca o sedinta, pentru ca sunt si alte probleme de rezolvat. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Nu cred ca joi  puteti convoca 

sedinta, intrucat sunt zile libere, de miercuri incolo. 1 mai este zi libera, 2 mai, 3 mai , apoi 

Paștele. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sunt atatea probleme de rezolvat 

incat nici nu mai stiu !? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Si Raportul de audit, domnule primar, cand il 

primim?” 
          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Trebuie sa avem o sedinta 

deoarece exista solicitari pentru siguranta in gradinite. 
          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Rugamintea mea, si a colegilor 

consilieri, atunci cand se discuta lucruri de genul asta, sa fie invitate persoanele in discutie.” 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Au fost invitate, sunt 

plecate ambele doamne, la Vaslui, la activitati culturale. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Toata lumea are serviciu, asta 

este situatia, da!? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu : Si doamna Alexa? 
          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: A spus amandoua. 
          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Da. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu :Amandoua la  aceeasi activitate? 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Activitati diferite, dar 

ambele sunt plecate la Vaslui. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Si doamna director ( Patrașcu 

Luiza) tot de la activitati de genul acesta a venit aici la sedinta. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Raportul de audit, domnule primar, cand il 

primim?” 
           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: O sa-l primiti la materialul de 

sedinta, va rog sa notati, la materialul de sedinta sa fie si Raportul de audit. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  propunerea de  

amânarea discutării proiectului de hotărâre într-o altă ședință de consiliu local, formulată de 

domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan. Cine este  pentru),  împotrivă), abținere)? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 
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3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Propunerea de 

amânare a  discutării proiectului de hotărâre într-o altă ședință de consiliu local a fost 

aprobată cu  17  voturi  pentru). 

 

20. Proiect de hotărâre nr.219 din 18.04.2024 privind aprobarea rezultatului 

evaluarii anuale a managementuluila Biblioteca Municipala  “Mihai Ralea” 

Husi – inițiator primarul municipiului Huși. 
         Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  propunerea de  

amânarea discutării proiectului de hotărâre într-o altă ședință de consiliu local, formulată de 

domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan. Cine este  pentru),  împotrivă), abținere)? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 
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12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Propunerea de 

amânare a  discutării proiectului de hotărâre într-o altă ședință de consiliu local a fost 

aprobată cu  17  voturi  pentru). 

 

21. Proiect de hotărâre nr.225  din 19.04.2024 privind aprobarea executiei 

bugetului local,  bugetului  institutiilor publice finantate integral sau partial 

din venituri proprii si subventii,  bugetului creditelor interne si bugetului 

fondurilor externe nerambursabile incheiata la data de 31.12.2023– inițiator 

primarul municipiului Huși. 
    Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la 

acest proiect de hotarare?  

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: As vrea si eu sa intreb ceva? 
          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Da, va rog, doamna consilier!? 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dincolo de faptul ca este prezentate si situatia 

Spitalului, cu nerealizarile, dar as vrea , cine este de la Directia Economica? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sunt 2 persoane in spatele dvs. 

( doamna ec.Danila Elena, doamna ec.Corozel Daniela) 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu le vad, ma scuzati! Eram obisnuita sa o vad 

pe doamna Trofin, de asta am intrebat. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna Trofin este in concediu, 

are si ea dreptul ca toata lumea. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar nu am spus nimic, de asta am intrebat daca 

este cineva? In fine! Aveti la anexa nr.22, fondul de rezultat patrimonial, venituri extraordinare, 

in 2022 au fost de  “57.622”, iar in 2023 de  “ -1.546.068”, si as vrea sa stiu si eu… 

        Doamna ec.Corozel Daniela – sef Serviciu ITL : Ideea este ca sunt centralizate 17 unitati, 

trebuia sa ne spuneti dinainte, noi acuma pe de rost nu stim, v-am spune cu drag, dar nu avem de 

unde sa stim.  

          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Este aceeasi problema pe care 

am ridicat-o de atatea ori, la Comisiile de specialitate sa se solicite, sa stie oamenii,  sa vina 

pregatiti. 
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          Doamna ec.Corozel Daniela – sef Serviciu ITL : Exact, sunt 17 unitati, in rezultatul 

bilantului sunt adunate 17 unitati. Nu stim pe de rost. 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu vorbesc de bugetul local. 

 Puteti sa-mi spuneti de ce intr-un an se dau separat  pe institutii, si pe buget local, si in alti ani se 

dau comasat? 

          Doamna ec.Corozel Daniela – sef Serviciu ITL : Totdeauna asa s-a dat. Inclusiv pe site este 

asa, fondul de rezultat patrimonial este doar unul. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bugetul local, venituri extraordinare, de ce apar 

cu minus, nu sunt mici, este vorba de  “-1.546.068”. 

         Doamna ec.Corozel Daniela – sef Serviciu ITL : Nu stim pe de rost. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar nu aveti materialul in față? 

         Doamna ec.Corozel Daniela – sef Serviciu ITL : Materialul este sintetizat, nu avem acum 

posibilitatea sa prezentam pe fiecare unitate in parte. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier, nu degeaba,  

v-am rugat de ani de zile, sa ne intalnim in  comisii, avem toti functionarii, avem toate 

documentele la dispozitie, putem discuta, dar asa venim  pe ultima ora si vrem documente. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Si care este problema daca dezbatem si acuma in sedinta 

unele aspecte? Am cerut lamuriri  din materialul de sedinta , doar nu le-am luat din alta parte!? 

Sunt intrebari din materialul  de sedinta. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: La pozitiile la care sunt diferente foarte mari, de 

la un an la altul, sau cel putin asa faceam noi, intotdeauna trebuia sa explicam de ce este o 

crestere foarte mare, sau de ce este o  descrestere  foarte mare. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier, v-am inteles 

punctul de vedere, la fiecare material pe care l-am avut, de fiecare data am repetat acelasi lucru. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, ne puneti cifrele in față, și vreti sa le si 

aprobam!? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu am toata contabilitatea la 

mine, dar daca solicitati la comisie, intr-o ora lucratoare, solicitati de la contabilitate anumite 

documente, de la directorul economic altele, si atunci putream clarifica lucrurile acestea! Dar ne 

trezim in sedinta ca vrem nu stiu ce, dar haideti sa oprim sedinta, fetelor ( de la contabilitate) 

cautati si aduceti toate documentele la care face referire doamna consilier , haideti sa le 

analizam,si gata, facem o ora de sedinta de comisie!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Supuneti la vot, si noi o sa votam! 
        Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare completat.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 
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10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  10  voturi  pentru), 6 abținere) – consilieri locali Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. Domnul consilier 

Țocu Cătălin nu și-a exprimat votul, nu se afla în sala de ședință. Proiectul de hotarare a trecut. 

 

22. Proiect de hotărâre nr.222  din 19.04.2024 privind rectificarea bugetului 

local etapa aprilie  2024– inițiator primarul municipiului Huși. 
   Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la 

acest proiect de hotarare? Daca nu sunt, trecem la vot. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare completat.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 



Page | 43  

 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  10  voturi  pentru), 6 abținere) – consilieri locali Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. Domnul consilier 

Țocu Cătălin nu și-a exprimat votul, nu se afla în sala de ședință. 

 

23. Proiect de hotărâre nr.223  din 19.04.2024 privind rectificarea bugetului de 

venituri si cheltuieli al institutiilor publice finantate  integral sau partial din 

venituri proprii   - etapa aprilie  2024– inițiator primarul municipiului Huși. 
     Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare completat.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 
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11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  10  voturi  pentru), 6 abținere) – consilieri locali Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. Domnul consilier 

Țocu Cătălin nu și-a exprimat votul, nu se afla în sala de ședință. 

 

24. Proiect de hotărâre nr.221 din 19.04.2024 privind  declararea de utilitate 

publica si interes local a obiectivului de investitii ”Realizarea unui parc 

de panouri fotovoltaice in municipiul Husi, judetul Vaslui” accesat 

pentru finantare in cadrul „Programului-cheie 1” Surse regenerabile de 

energie și stocarea energiei din Fondul pentru Modernizare - Sprijinirea 

investiţiilor în noi capacităţi de producere a energiei electrice produsă din 

surse regenerabile pentru autoconsum pentru entități publice si aprobarea 

solicitarii de scoatere din circuitul agricol a terenului in suprafata de 

70.000 mp, proprietatea municipiului Husi, identificat in T.46, P.3979, 

nr.cadastral 72159, U.A.T. Huși– inițiator primarul municipiului Huși. 
              Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau organisme 

similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

         Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, supun la vot proiectul de hotarare. 
         Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

      Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). 

 

25. Proiect de hotărâre nr.224  din 19.04.2024 privind declararea unui teren 

situat în intravilanul municipiului Huşi ca bun de uz şi de interes public 

local– inițiator primarul municipiului Huși. 
            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, supun la vot proiectul de hotarare. 
       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla în sala de ședință 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru).Domnul consilier local Ciupilan Valeriu Ioan nu și-a exprimat 

votul, nu se afla în sala de ședință. 

 

26. Proiect de hotărâre nr.227  din 19.04.2024 privind alocarea sumei de 

60.939,13 lei cu TVA necesara pentru lucrari de reparatii si 

reamenajare a locului de joaca din cadrul parcului “Cuza Voda” din 

municipiul Husi – inițiator primarul municipiului Huși. 
     Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Sunt discutii prealabile  la acest 

proiect de hotarare?  
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       Domnul consilier Bobârnat Radu: „Vreau sa-i aduc din nou aminte domnului primar, ca aici 

la locul de joaca de la parcul „Cuza Voda” a gasit bani pentru reamenajare, acum in prag de 

alegeri, dar la Gradinite, nu gaseste bani pentru ...” 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnul consilier, cred ca am avut 

un discurs pe tema aceasta..... 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Eu am vrut sa va reamintesc.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:...am sa gasesc bani pentru toata 

lumea.... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Asta spuneti de cativa ani!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:...daca o sa va uitati la Gradinita 

nr.10, in executia bugetara de anul trecut, o sa vedeti ca are sumele cele mai mari primite. O sa vi 

le dau centralizat atunci cand vine doamna director economic la serviciu....” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dar nu trebuie sa-mi dati mie, nu sunt copiii mei de 

acasa!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:....pentru orice parc, pentru orice 

loc de joaca, si pentru tot, v-am spus si mai devreme, probabil ca la toamna, pe 15, 20 

septembrie, cand se termina licitatia, sa fie gata si Gradinita nr.10, sa vedem ce o sa mai spuneti 

atunci?!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Abia astept sa imi inchideti gura!” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Atunci o sa fie o campanie 

interesanta pentru parlamentare, pentru...!” 

          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  absent nemotivat 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta  

- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste o platforma 

 online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 
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18.  Țocu Cătălin  X - - 

      Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). 

 
            Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Mai avem un punct pe 

ordinea de zi, nu este proiect de hotarare, este o informare, avem o solicitare….. 
Domnul consilier Bobârnat Radu: As vrea sa iau cuvantul. 

            Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru:…daca imi permiteti, de 

fiecare data s-a procedat in felul urmator, s-a citit de catre presedintele de sedinta, persoana care a 

facut informarea, a citit-o, si apoi au fost discutii.Vad ca domnul manager care a facut 

informarea, nu este prezent, eu citesc doar titlul punctului. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Toti consilierii au luat la cunostinta si vor sa stie despre 

ce este vorba, eu vreau sa discutam acest punct de pe ordinea de zi. 

            Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Este vorba despre pct. 
27. Solicitarea unui grup  de medici din cadrul Spitalului Municipal 

„D.Castroian” Husi, inregistrata la Primaria municipiului Husi la nr. 10734 

din 04.04.2024 , in vederea revocarii domnului Bobârnat Radu din funcția de 

membru al Consiliului de Administație al Spitalului si numirii unui alt 

reprezentant al Consiliului Local Husi. 
        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Nu cred ca s-a procedat corect la 

toate activitatile de acolo, am prezentat-o ca informare sa nu spuna cineva ca nu este informat 

consiliul local, nu vreau nici sa o supun la vot, nici  nu vreau..... 
         Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Dar nu se supune la vot. 

Niciodata nu s-a supus la vot. 
         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:...de asta am pus-o la dispozitia 

consilierilor locali, pentru a nu mai fi nevoit sa merg la fiecare sedinta a Consiliului de 

Administratie pentru a mai face pe....” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Sunt lucruri care trebuiesc spuse! 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Domnule primar, domnule presedinte,  trebuie sa 

discutam, pentru ca  domnul manager a procedat la un demers care din punctul meu de vedere  

nu-l onoreaza. 
            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: El a procedat? Domnul manager 

Popa !? 
            Domnul consilier Bobârnat Radu: A, este aici!? Chemati-l ! 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Da, pentru ca la orice material 

legat de Spital, domnul manager trebuie sa fie aici. 
            Domnul consilier Bobârnat Radu: As dori sa ramana toti consilierii, pentru ca altfel 

inseamna lipsa de respect fata de .... 

            Doamna consilier Patrascu Luiza: Pe mine va rog sa ma scuzati, nu consider lipsa de 

respect, dar am lasat sala plina de la Cinematograf, am activitate metodico-stiintifica. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu:...noi ceilalti, asa pare, domnul consilier Corjinschi a 

plecat,dvs.plecati(doamna Patrascu), asta inseamna lipsa de respect fata de noi ceilalti consilieri. 

          Doamna consilier Patrascu Luiza: Va rog sa ma scuzati inca odata! 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este punct inscris pe ordinea de zi. 

 
 Intra in sala de sedinta domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului 

Municipal Dimitrie Castroian Huși. 
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           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: Buna ziua! 

          Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: Ati facut o solicitare. 
         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: Nu eu. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru: La Primaria municipiului Husi 

a ajuns o solicitare de la Spitalul Municipal Husi , pe care dvs. ati semnat-o. 
        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:Ce am semnat eu? 
Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar cine a transmis acest Memoriu cu semnaturi? 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: Secretariatul Spitalului la solicitarea unui grup de medici. 
Domnul consilier Bobârnat Radu: Va rog sa-l chemati in sala si pe domnul primar! 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Solicitarea o semneaza   medicii  

si  cadrele medicale. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Focia Alexandru :Da, asa este! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu nu am vrut sa dezbat acest 

material astazi pentru ca, nu am facut decat ca in ultimii 4 ani sa denigram un Spital care incearca 

sa-si faca treaba . 

Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar cine l-a pus pe ordinea de zi, domnule primar! 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Managerul a pus un examen de 

concurs. Nu eu, in urma unui examen de concurs,a fost numit manager. 

Domnul consilier Bobârnat Radu:Nu, nu, cine a pus acest Memoriu? 
           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Memoriul este catre Primaria 

Municipiului Husi, a ajuns la secretariat, la mine, l-am dat mai departe la doamna secretară. La 

mine a ajuns pe data de 04.04.2024 prin registratura. Eu nu sunt organ de ancheta sa vad ce 

ajunge la mine sau nu.  
           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Eu vreau sa va spun in felul urmator, in urma 

sedintelor Consiliului de Administratie in care am solicitat repetat domnului manager sa-mi dea o 

serie de inscrisuri, si dumnealui s-a opus in mod continuu, am pus pe ordinea de zi a sedintei 

Consiliului de Administratie a Spitalului, un punct in care puneam in discutie propunerea de 

revocare a sa din functia de manager pentru ca nu-si indeplineste obligatiile de transparenta fata 

de consiliul local. In sedinta, dumnealui a venit cu 7  sau 8 medici, pe care, din punctul meu de 

vedere, i-a folosit ca masa de manevra, spunand ca au fost chemati la invitatia dumnealui, sa 

participe la Consiliul de Administratie, i-am ascultat in calitate de presedinte al Consiliului de 

Administratie, i-am ascultat cu maxima atentie timp de o ora, s-au spus problemele, apoi le-am 

solicitat respectuos sa ne lase sa continuam sedinta Consiliului de Administratie. Atunci , medicii 

respectivi care au venit inainte cu aceasta idee, au zis ca ei nu pleaca, ca vor sa stea in sedinta 

Consiliului de Administratie. Au aparut atunci niste discutii, iar a doua zi, domnul Popa, s-a dus 

la acesti medici, nu numai la acestia, la toti medicii, si a inceput sa stranga semnaturi, ca sa ma 

revoce pe mine din functia de membru in Consiliul de Administratie. Mai mult de atat, vreau sa 

spun ca mai multi medici m-au sunat ulterior  si mi-au spus ca au fost presati sau amenintati sa 

semneze pe aceasta lista. Altii mi-au spus ca nu stiau ce cuprinde Memoriul, pentru ca nu li s-a 

dat si Memoriul din fata, li s-a dat doar lista sa semneze.” 
         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule Bobârnat, ce spuneti 

acuma.... 
Domnul consilier Bobârnat Radu: Dati-mi voie sa termin! 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:....nu,nu, este exact ce ati facut si 

la ultima sedinta. 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: De ce ma intrerupeti? Eu nu fac decat sa spun punctul 

de vedere.Lasati sa spun eu, apoi o sa spuneti dvs. 
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            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu am ce sa spun, nici nu am 

citit acel material, stiu ca este adresat  Consiliului Local. 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Ei, lasati!? 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Multi dintre medici mi-au spus ca nu au refuzat sa 

semneze pentru ca nu au vrut sa aiba probleme, cunoscandu-l pe domnul Popa ca fiind 

razbunator. In fine, lista cuprinde si cativa medici  care intr-adevar au semnat ca eu sa fiu revocat 

din aceasta functie , probabil multumiti cu starea actuala de lucru a managementului de la Spital, 

care a fost, apropo, calificata de curand de o Comisie, nu de mine, de o Comisie, ca fiind doar 

„satisfacatoare”, adica „mediocra”, si acei medici, probabil ca, vor sa ramana cu situatia aceasta 

de lucru. In ceea ce priveste motivul mentionat in Memoriu, ca eu as fi fost arogant la respectiva 

sedinta, si ca i-as fi invitat afara. Eu va asigur ca nu i-am intrecut in aroganta pe unii dintre 

medici, nu le-am zis „mamaie” sau „tataie”, asa cum unii dintre  ei se adreseaza bolnavilor. I-am 

invitat frumos sa iasa, sa ne putem desfasura sedinta Consiliului de Administratie, la care ei nu 

aveau ce face. In al doilea rand, cei 7 sau 8 medici.... 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: Care erau vreo 15. 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Dar nu 50, nu ? 

Domnul consilier Bobârnat Radu: ......cei 7 sau 8 medici..... 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: In acel Memoriu, din cate am inteles de la colegii mei ,  se regasesc in jur de 48 se 

semnaturi, dintr-un corp medical superior de 59. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: ......cei 7 sau 8 medici au  venit ca masa de manevra, in 

mod special, ca sa impiedice ..... 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:Cum faceti dvs. in mod repetat. 

Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule director !? 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Va rog frumos, nu mai duceti  in derizoriu activitatea mea in aceasta unitate medicala. 

Sunt aici in calitate de medic.” 
           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule director , va rog, o sa vi 

se dea cuvantul si dvs. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: O sa vi se dea cuvantul, si o sa va spuneti punctul de 

vedere. 
            Domnul consilier Bobârnat Radu: ......cei 7 sau 8 medici au  venit ca masa de manevra, in 

mod special, ca sa ne  impiedice sa punem in discutie.....” 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Nu ca dvs. care politizati activitatea unui Spital, sa va fie rusine, domnule consilier!” 
           Domnul consilier Bobârnat Radu:...exact  aspectul pe care ei zic ca nu ar vrea sa fie 

folositi ca masa de manevra. Este evident, din punctul meu de vedere, ca cei cativa medici 

interesati ca sa ramana  domnul Popa cu rezultatul „satisfacator”, sunt dintre cei care nu prea vin 

la serviciu.” 
         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:” Nu va permit sa-mi jigniti colegii”. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Am zis cei cativa medici, sunt cativa, majoritatea isi fac 

treaba. Din actele publice ale Spitalului vedem ca doar cativa medicii isi fac treaba.” 
         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:” Toti isi fac treaba.” 
          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Unii medici isi fac datoria, pe spatele lor sta Spitalul, 

altii, care se  regasesc in lista aceasta , vin tarziu la serviciu, pleaca devreme, iar unii.... 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:”Mintiti cu nerusinare, asta faceti!” 
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           Domnul consilier Bobârnat Radu:.....iar unii dintr ei nu-si fac nici macar salariul.” 
           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Ok, am inteles! 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: „ Eu cred, domnule primar, ca nu a fost corect acest 

demers facut de domnul Popa, el a facut..... 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:” Nu este facut de mine, sub nici o forma!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:...medicii stiu foarte bine .... 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:” Va rog sa argumentati!” 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Va argumentez eu, domnule Popa. 
          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:” Va rog!” 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Consiliul Local poate sa faca ce vrea, dar atata timp cat 

sunt in Consiliul de Administratie al Spitalului o sa-mi fac datoria.... 
           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:” Fata de cine datoria?” 
            Domnul consilier Bobârnat Radu:...si o sa aduc la cunostinta, o sa-mi fac datoria fata de 

cei care m-au ales.” 
          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:” Fata de cei care va dau comenzi politice?” 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: „ Fata de cei care m-au ales. S-a dovedit prin evaluarea 

care s-a facut, ca managementul actual al Spitalului Municipal Husi, este unul dezastruos, asa 

cum a si spus.” 
          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:”Intelegeti ceva din acei parametri evaluati?” 
            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Va rog sa-l opriti sa mai jigneasca consilierii! Atata 

timp cat sunt in Consiliul Local, o sa-mi fac datoria.....  
         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:” Fata de cine, repet, fata de seful dvs. pe linie politica?” 
           Domnul consilier Bobârnat Radu:...si de cate ori m-am apropiat de achizitiile directe care 

s-au facut la Spital, si nu mici, sume  de 39 milioane de lei , aproape 400 de miliarde....” 
          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: S-a explicat si in sedinta, eu am 

ramas surprins! 
          Domnul consilier Bobârnat Radu:...de cate ori ma apropii de achizitiile de acolo....” 
         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:”Cum adica 39 milioane lei ( 400 miliarde) aveti dimensiunea factorului material? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Aveti atatea bani la Spital? 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: De unde sa am?! 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: ...sunt informatii publice. 
         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:Da. 
         Domnul consilier Bobârnat Radu: Vreti sa va arăt?! 
        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:Ce nelamuriri aveti? 
         Domnul consilier Bobârnat Radu:Nu stiti sumele care au fost cheltuite pe achizitii directe 

anul trecut? 
         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: Asa si, care este problema d-voastra? 
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           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Domnule Bobârnat, domnule 

Popa!? 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: 39 milioane de lei? 
          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: Ce  este ilegal? 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Problema este ca dvs. „stati ca o cloșcă” pe actele 

astea, si atunci cand ma apropii de ele, incepeti sa..... 
          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Domnule director, va rog, vreau sa 

inchei aceasta sedinta! 
Domnul consilier Bobârnat Radu:....deja am gasit cateva neregularitati acolo....” 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: Care sunt alea? 
Domnul consilier Bobârnat Radu:....aspecte pe care dvs.... 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Public solicit sa va adresati organelor, va rog!” 
           Domnul consilier Bobârnat Radu:...va spun public , dar sa stiti ca astea sunt deocamdata, 

ca eu nu ma opresc ca verific documentele... 
          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:”Solicit eu in mod public organelor de ancheta, organelor in drept,  sa faca verificari!” 
            Domnul consilier Bobârnat Radu: „ A inchiriat Spitalului, pe 5000 lei/luna, niste 

containere speciale incepand cu anul 2021, din noiembrie, si le tine si in acest moment. Le-a 

incheiat pe  perioada pandemiei” 
          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:”La recomandarea medicului epidemiolog.” 
           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Pe perioada pandemiei erau, erau pe perioada 

pandemiei, iar dvs. le-ati mentinut si dupa pandemie, sigur ca este o recomandare venita din 

iarna, dar din vara de cand s-a incheiat pandemia si pana in noiembrie cand a inceput sezonul 

pandemic, de ce ati dat cate 5000 lei/luna?” 
           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși:” Exista recomandarea medicului epidemiolog”. 
           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Ma vad nevoit sa intervin, poate 

colegii mei au altceva de facut, si vreau sa incep cu urmatoarea fraza, nu cred ca este cineva in 

orasul asta care a muncit, si-a dorit, si a obtinut un Spital modern, dotat cu medici foarte buni.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Si condus prost.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Deocamdata, domnule Bobârnat, 

v-am ascultat, lasati-ma sa spun mai departe! Am spus foarte clar, oricine vrea sa denigreze, sa 

distruga Spitalul, va fi dusmanul meu. Deocamdata, am incercat prin mai multe variante, sa creez 

un cadru de armonie, un cadru de discutie pe o tema benefica noua cetatenilor, Spitalul de a 

functiona si de a avea cat mai multe facilitati noi, posibilitati de a face analize, controale 

medicale la Husi. Am schimbat, stiti foarte bine, Consiliul de Administratie, am fost nevoit, cred 

ca nu am mers niciodata de atatea ori, am mers de vreo 2-3 ori la Spital, intamplator am si 

situatiile pe masa, cu date exacte pe sectii, pe cheltuieli, cu absolut tot, am rapoarte facute, 

informatii si de la Birlad, si de la Vaslui,  avem recomandari din partea, mai dure care ne asteapta 

la Spital, si va trebuia sa vedem  cum le vom gestiona, pentru ca „neasiguratii” incepand cu 01 

mai, nu mai stiu exact,  dar vor avea aceleasi drepturi ca si noi asiguratii, si sa vedem cum le vom 

gestiona impreuna, locurile, cazurile la Casa de Asigurari nu au crescut de 2 ani, preturile la 

medicamente au crescut exponential, am facut ce am facut si am reusit „sa dam cu batul in balta” 

pentru anumite acuze, s.a.m.d.Am fost si la ultimul Consiliu de Administratie la Spital, nu aveam 

de gand sa pun acest material, nici nu aveam de gand sa-l dau dezbaterii pentru ca nu-l onoreaza 

pe nici unul dintre noi,  pe nici unul dintre noi, dar cred ca daca am fi avut intelepciunea cu totii, 

sa discutam, pe un ton calm, pe un ton benefic Spitalului, nu acolo fiecare este șef, anchetatorul, 
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judecatorul, se gaseau multe solutii. Referitor la containerele de la Spital, va poate da raspunsul 

doamna Vlada, de la DSP. Am pus intrebarea, in materialele respective, care sunt pentru 

inchirierea acestor containere, si mentinerea lor, daca veneati in control si nu le gaseati, pe cine 

amendati? Pe director, si Spitalul. Ce inseamna asta? Atat directorul, cat si Spitalul, pierd niste 

bani , dar apar si la  niste indicatori sanctiunile acestea care sunt date fara sa le analizam. A mai 

fost o chestie, pe care nu vreau sa o mai dezvolt pentru ca, am acuzat-o, daca va mai aduceti 

aminte , cand a fost cu desemnarea cetatenilor de onoare, ca sunt multe nereguli in contractele de 

achizitie, ca a mai fost una, si o spun si pe aia,  dar multumesc lui Dumnezeu , ca am fost la acea 

sedinta, si va mai spun si niste rapoarte din sectii, si inchid. Spitalul Municipal Husi are trei 

blocuri operatorii, nu am stiut niciodata, nu am stiut, am intuit in clipa in care eram acolo, dar nu 

am stiut, ca trecerea de pe curent electric in momentul intreruperii si trecerii  pe generator , are o 

pierdere de 3-4 secunde, probabil ca avem si medici aici, probabil ca in consiliul local urmator o 

sa avem mai multi, intr-o sala de operatie sunt niste aparate care au nevoie de curent in continuu, 

pentru operatii, pentru intubatii, nu sunt medic, nu stiu toate cazurile, dar fiecare bloc operator are 

96 de acumulatori..... 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „ Fiecare bloc UPS.” 
         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:....da, are 96 de acumulatori. La 3 

ani se face revizie, se schimba tot. Faptul ca a fost acuzat ca a cumparat de 2 ori, nici eu nu am 

stiut, stiam ca trebuie sa fie mai multe sali de operatie, dar s-a renuntat pentru ca erau de pe 

timpul de razboi, cand a fost  proiectat subsolul,sa fie multe sali de operatii, si urmeaza si al 

treilea.Nu s-a cumparat de 2 ori, urmeaza si al treilea. Doi,am stat si am analizat si indicatorii 

economici ai Spitalului, sunt sectii care au 100%, au adresabilitate din partea cetatenilor, sectii de 

interne, gastro, dar avem si cel mare deficit pe care il avem din punct de vedere financiar, nu stiu 

daca este spus corect deficit, imi cer scuze, cheltuieli, probabil ca si eu sunt obosit, de astazi-

dimineata imi ajunge, cele mai mari cheltuieli le avem pe sectiile „chirurgie”, si „ATI”. Am 

intrebat-o pe doamna sef sectie ATI, mi-a raspuns, am martori, „asa imi vin indicatiile din 

sectie”, parca asa mi-a raspuns, nu „Dudu” ( domnul consilier Focia Alexandru).... 

           Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Focia Alexandru  :Da. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:....la chirurgie, si la altele nu se 

realizeaza. Cand spun „sectia chirurgie”, nu ma refer numai la chirurgie, ma refer si la „gineco”. 

Deci aici avem o problema! Avem , de exemplu, Sectia Psihiatrie, d-na dr.Cotae , 100 si ceva% 

realizat, avem pe doamna dr.Trandafir, sunt oscilatii pe iarna, iarna-vara, avem pe doamna 

dr.Motea, care iarasi sta foarte bine. Daca vreti, ii am analizati pe toti. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Dati exemple  si despre partea cealalta, medicii care nu-

si fac treaba.” 
         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: Nominalizati-i, va rog !? 
           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Va rog, lasati-ma sa termin, da? 
         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Cum va permiteti dvs. sa afirmati despre  activitatea unor medici?” 
          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Domnule director, va rog, 

vorbesc eu, macar pe mine lasati-ma sa vorbesc, da? Am vazut de-a lungul consiliilor de 

administratie, acuzatii, sunt niste contracte-cadru de medicamente, contractele respective pot fi 

aprovizionate la data de 01 ianuarie pentru tot anul, si aici ma refer la intreaga cantitate din 

contract, pot fi achizitionate si pe 01, si pe 02, si pe 15, in functie de veniturile Spitalului....  
         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: Si necesitati. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:... si necesitati. Deocamdata, 

Spitalul, din care am discutat cu toti medicii, nu prea au fost sincope cand nu au fost  

medicamente, nu s-a gasit, nu s-a adus, dar am gasit o multime de procese-verbale de schimb. 
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, si nu stiu daca le-ati citit, dar am sunat directorul si de la Vaslui, si de la Birlad, care si ei la 

randul lor vin si iau de la Husi, intr-o zi de urgenta, cand nu au,  si le restituie inapoi, la fel face si 

Birladul , la fel face si Vasluiul.Pana aici este ok.Mai departe, eu cred ca daca, tot Consiliul de 

Administratie, si toata lumea din Spitalul ala, am incerca sa nu mai aruncam gunoiul pe ferestra, 

sa il vada toata lumea, probabil ca Spitalul asta ar merge cum mi-am dorit eu, sau cum mergea 

dintotdeauna. Dar deocamdata, nu vreau sa o dau nici pe tema politica, nici ca cineva ar vrea sa 

acapareze Spitalul , sau cine nu vrea, pe mine ma intereseaza doar atat, si o spun in fata la toti 

consilierii, la toti de aici, cat traiesc eu nu voi accepta sa se inchida Spitalul Husi, si nu accept sa 

fie denigrat, pentru ca indiferent cine sunteti dvs., si indiferent cine sunt cetatenii nostri din Husi, 

cand au nevoie de o urgenta, nu merg nici la Chisinau, nu merg nici la Bucuresti, nu merg nici la 

Iasi, merg la Huși, da? Aici ti se acorda primul ajutor in caz  de urgenta, si apoi mai ai sanse sa 

traiesti.Asta va spun din propria experitenta.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dvs. sunteti multumim de managementul acestui 

Spital?” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Pe managerul acestui Spital nu il 

evaluez eu.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dvs. sunteti multumim de calificativul „satisfacator”? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Nu v-am intrerupt, dar va spun 

doar atat, nu eu sunt in Comisiile de evaluare, ati fost si dvs. acolo, ati asistat, ori vedem unde 

sunt punctele slabe in evaluarea pe care a primit-o domnul director, si atunci o sa vedem ce 

putem face, dar sa ajungem sa-i desfacem contractul de munca, nu vreau sa ajungem ca in „cazul 

Dobreta-Turnu-Severin” unde spitalul se inchide ca nu vrea consiliul local sau primarul .” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Poate isi da demisia singur, fara sa mai fie nevoie sa-l 

demiteti.” 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Asta asteapta si Corpul medicilor din Spitalul Municipal Husi, din partea dvs., dati-va 

demisia. Ati primi un vot de blam fantastic.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:” Am fost arogant, sau de ce?” 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Ati fost de-a dreptul nepoliticos 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Daca dvs.incercati sa distrugeti 

munca a mai multor oameni , si cred ca tu, Nicoleta,  ai auzit cand le-am multumit la toti, 

indiferent de ce culoare politica au fost.... 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Domnule director, vorbeste totusi 

primarul!” 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Cum va permiteti sa dati afara din  casa lor  medicii?” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “ Dar dvs. cum va permiteti sa vorbiti asa, aici?” 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Atata timp cat sunt considerat un infractor de catre unul dintre membrii Consiliului de 

Administatie .” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Eu va rog sa va controlati, da?” 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Si eu va rog pe d-voastra!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Domnule Popa, nu vreau sa 

transformati sala asta in tipetele si urletele pe care le-am gasit intr-o zi cand am venit la Spitalul 

Municipal Husi, nu erati dvs, nu erati dvs.”.  

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Nu este vorba de tipete”. 
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          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Vreau sa va spun un lucru, toti 

cei care m-au ajutat la Spitalul acesta, ca au fost PSD, ca au fost Liberalii, si o sa-l pomenesc pe 

domnul Nicolaescu, ma inclin in fata lui pentru ca ne-a ajutat sa avem acest spital, intr-o perioada 

cand nu s-a tinut cont de culorile politice, puteti sa va uitati si pe investitii, am obtinut de la toate 

Guvernele, indiferent de culoarea politica, si credeti-ma cand am avut nevoie de urgenta 

respectiva , mi s-a dat minumul de urgenta, incat am ajuns la Iasi. Daca era mai dotat, daca avea 

mai multe specialitati, si un curaj a unui medic, nu cred ca astazi as fi umblat cu niste aparatura 

de cateva zeci de mii de euro pe mine.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:” Domnule primar, nu va faceti ca nu intelegeti, nu 

Spitalul este problema, problema este managementul.” 
        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Domnule Bobârnat, eu din tot 

discursul dvs., de cand sunteti consilier, membru in CA la Spital, nu ati venit cu ceva, efectiv, .... 
         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian Huși: 

„Cu o solutie concreta.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:...ati venit numai cu critici.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dvs. stiti ca la initiativa  mea s-a votat Regulamentul 

Consiliului de Administratie, care nu este votat din 2016?” 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian Huși: 

„La initiativa mea.” 
         Domnul consilier Bobârnat Radu:”In 2016 a fost ultimul Regulament, am introdus  un nou 

Regulament, si am adus lucrurile pe fagasul normal.” 
         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „ Domnule consilier, va spun 

exact, acolo, din punctul meu de vedere, sa stiti ca am fost si eu  la acea sedinta, am ramas 

surprins de niste persoane care ar fi trebuit sa stie, ca aveau o vechime de 10-15 ani in Consiliul 

de  Administratie, si juristi, si ati vazut ca am intrebat si atunci, am un principiu, nu mint, pentru 

altii mint atunci cand spun adevarul, dar dvs. cu atatea vechime, nu ati stiut ca functioneaza fara 

Regulament?” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Dar dvs. cui va adresati acuma?” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Dvs., ca ati fost acolo....” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „ A, va adresati celor care au fost pana acuma!? De 

exemplu, domnul consilier Matei.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Nu a fost numai domnul Matei, 

au mai fost si altii, de la DSP,  a fost si d-na jr.de la DSP.” 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:” Au fost oamenii pe care i-ati agreat dvs., au fost 

oamenii pe care i-ati agreat dvs.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Nu am ales eu, doamna, pe 

nimeni de la DSP.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”A fost si domnul Boeru, care, apropo, este si 

incompatibil de 3 ani.”  

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Ca si dvs.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:” Eu nu sunt, pentru ca nu mai sunt membru in 

conducerea partidului.” 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Aveti sesizare la ANI, si asteptam un raspuns.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Domnule Popa, eu v-am chemat 

aici sa raspundeti unui lucru pe care eu nu aveam de unde sa-l stiu, da?” 
          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Eu cunosc legea, si in momentul in care am acceptat sa 

fiu in Consiliul de Administratie , am stiut ce trebuie sa fac.” 
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          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „ Radu, daca cineva vrea sa scrie 

maine ceva de noi,  eu nu vreau sa  denigrez Spitalul,Alina, am si eu o rugaminte, daca dai un 

articol, eu nu vreau sa distrug Spitalul, nu vreau sa-l denigrez.” 

Domnul consilier Bobârnat Radu:” In distrugeti  daca mentineti acest manager.” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Repet inca o data, oricine vrea 

sa distruga Spitalul va avea de furca  cu mine, chiar daca raman sau nu primar. Eu stiu cate pietre 

am batut la Bucuresti, cate masini am faramat, ca sa-l vad finalizat.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Domnule primar, nu comutati problema pe 

corpul medical!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dar cine vrea sa distruga   Spitalul, domnule primar?” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „ Multumesc tuturor  celor care au 

fost cu mine atunci ! Imi cer scuze, domnule Bobârnat, dar nu mai vreau sa port discutii polemice 

cu dvs.Va multumesc mult ca ati venit la sedinta!” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Domnule manager , va sunt  datoare cu un  

raspuns. Mi-ati pus o intrebare si va sunt datoare cu un raspuns.” 

            Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – managerul Spitalului Municipal Dimitrie Castroian 

Huși: „Doamna consilier, eu sunt aici in calitate de medic, nu de manager.Cand veti pune  pe 

ordinea de zi chestiuni care sa vizeze Spitalul, atunci o sa va raspund. O zi buna!” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Vedeti , efectiv, procesul-verbal de sedinta de 

luna trecuta, si o sa vedeti ca se regasesc toate textele, ceea ce a spus in sedinta, se regaseste 

exact in adresa aia. Dar cand te temi de raspuns, fugi!” 

 

28. Diverse. 

 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Focia Alexandru  : Daca nu mai sunt alte 

subiecte de discutat, declar închise lucrările ședinței ordinare a Consiliului Local  al  

Municipiului Huşi  din data de  25  aprilie  2024. 

 

 

 

          PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                      SECRETAR GENERAL ,   

                Alexandru Focia                                                       jr.Monica Dumitrașcu  

 

 

 

 

 

 

 
 

          Întocmit, 

          Consilier, 

     Oprea Anișoara 

 

 

 


